
Famille Perrin Reserve Cotes du Rhone Rouge - 2015

经典罗纳丘。果味馥郁清新，单宁味佳，这款酒适合与日常三餐搭配，果实精选用大
裴博瓦产区的歌海娜和凡索伯产区葡萄园的设拉子。一款优秀的葡萄酒，值得您拥有
！

演示
优质罗纳丘葡萄酒，果味芳香，单宁甜美，是一款优秀的日常餐酒

地点
该款葡萄酒由来自奥朗日普瑞布的歌海娜，凡索伯的设拉子和慕韦度混酿而成

风土
位于普瑞布的葡萄园富含石灰粘土，上层覆盖圆石，而凡索伯的梯田型葡萄园为多石英石的石
灰壤土。

培酒
葡萄果实分拣去梗后分别放置于不锈钢罐和橡木桶中发酵，而后移至大木桶中成熟一年左右装
瓶

葡萄品种
Grenache, 穆尔韦德, 西拉

侍酒
18摄氏度搭配牛肉，羊羔肉或猪肉饮用

评论与奖项

****
"Excellent: fruity, full bodied, and well balanced; a wine with spicy-fruity
aromas/flavors (plum, pepper, red currant), and a long, lightly tannic finish. Very fine
value."
Restaurant Wine

88/100
"A solid, affordable red from a big name in the Rhone Valley. Classic regional
characters in a balanced, mid-weight frame. Soft cherry-strawberry centre along with
hints of leather, Provencal herbs and spice."
Beppi Crosariol, The Glode And Mail, 04/10/2017

87/100
"Dark ruby. Ripe blackberry and cherry scents, along with suggestions of allspice,
white pepper and succulent herbs. Sappy and broad on the palate, offering bitter
cherry and boysenberry flavors that firm up slowly with air. Clings with strong tenacity
on the finish, which features building tannins and a strong echo of sweet blue fruit."
Wine Spectator, 31/12/2017

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

Famille Perrin - Les Crus
3333 Route de Jonquieres, 84100 Orange
Tel. 33 (0) 4 90 11 12 00 - perrin@familleperrin.com
www.familleperrin.com    

1/1

滥用酒精是危险的，为了您的健康，请适度饮用。 适度消费和享受。
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